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Ερώτηση με αίτημα γραπτής απάντησης E-003533/2023
προς την Επιτροπή
Άρθρο 138 του Κανονισμού
Στέλιος Κούλογλου (The Left)

Θέμα: Παραβιάσεις θεμελιωδών αρχών της ΕΕ και έλλειψη Ευρωπαϊκού πλαισίου για τη 
φαρμακευτική κάνναβη ωθούν τους ασθενείς στη μαύρη αγορά

Η χρήση της κάνναβης για ιατρικούς σκοπούς είναι παγκοσμίως αποδεκτή. Ο ΠΟΥ προτείνει τη 
συνταγογράφηση για μεγάλο εύρος παθήσεων, ενώ το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο έχει καλέσει τις 
ευρωπαϊκές και εθνικές αρχές να αντιμετωπίσουν νομοθετικά το ζήτημα, να χρηματοδοτήσουν την 
έρευνα και καινοτομία και να πληροφορήσουν τους επαγγελματίες υγείας.1

Η φαρμακευτική κάνναβη έχει νομιμοποιηθεί στην Ελλάδα από το 2017, για την καλλιέργεια και 
παραγωγή προϊόντων με περιεκτικότητα THC άνω του 0,3%, όμως οι ασθενείς δεν έχουν σήμερα 
πρόσβαση στα σκευάσματα2, ενώ οι ελάχιστες εγχώριες επενδύσεις καθυστερούν.

Τον Νοέμβριο του 2021, η ελληνική κυβέρνηση απαγόρευσε την εισαγωγή προϊόντων φαρμακευτικής 
κάνναβης, παραβιάζοντας το άρθρο 28 ΣΛΕΕ και δημιουργώντας ολιγοπωλιακές συνθήκες. Ως 
αποτέλεσμα, οι ασθενείς αναγκάζονται, εδώ και δύο έτη, να καταφεύγουν στην παράνομη οδό για 
σειρά παθήσεων.

Ερωτάται η Επιτροπή:

1. Με ποιον τρόπο σκοπεύει να αντιμετωπίσει την έλλειψη σκευασμάτων για ασθενείς, εξαιτίας 
εθνικών μέτρων που παραβιάζουν τη θεμελιώδη αρχή της ελεύθερης διακίνησης αγαθών και 
δημιουργούν συνθήκες αθέμιτου ανταγωνισμού εντός της ενιαίας αγοράς;

2. Σκοπεύει να ρυθμίσει ολοκληρωμένα και συνολικά το ζήτημα με ένα ευρωπαϊκό νομοθετικό 
πλαίσιο που θα αποτρέπει τη μαύρη αγορά, θα ρυθμίζει την ποιότητα και την ακριβή επισήμανση 
και θα εξασφαλίζει νόμιμη και ασφαλή πρόσβαση σε σκευάσματα για ιατρική χρήση;
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1 https://www.europarl.europa.eu/news/el/press-room/20190207IPR25221/ta-sovara-ofeli-apo-tin-iatriki-chrisi-
kannavis-stirizei-to-ek

2 https://cannabisnews.gr/i-kyvernisi-apagorefse-tin-prosvasi-ton-ellinon-asthenon-se-farmaka-kannavis/


